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ÅRSMELDING 2012 
Ungdomsutvalget 

 
Ungdomsutvalget har i bestått av: 
 
Kenneth Stubstad   Leder 
Odda Arild Stava   Medlem 
Geir Stølen    Medlem 
Siv Tone Rossevatn   U.26 år 
Hans Fredrik Vatnedal  Varamann 
 
Som tidligere har det ikke vært holdt noe eget styremøte. All virksomhet planlegges og 
organiseres via telefon, på stevner eller e-post. Årsplanen settes opp tidlig på året og danner 
arbeidsplanen for aktiviteten. 
 
Aktivitet: 
I korthet var årsplan og aktiviteten i år tilnærmet lik den fra 2011, og aktiviteten som er 
organisert fra ungdomsutvalget i 2012 var slik: 

• 4 timers treningssamling en vår kveld. I år som i fjor på Laudal. 
• Arrangerte en 2 dagers tur til Ungdomsstevnet i Numedal. I år to overnattinger. 
• Arrangerte 2-dagers treningssamling på høsten i Lyngdal. 

 
Deltatt på lagskytinger på Landsdelstevnet(2-lag) og LS- på Voss. 
 
Administrativt er det søkt om penger fra VABUR. Nye ordninger har medført at 
tilskuddsordningene som vi kan søke på er slått sammen til et bidrag. Midlene fra Vabur var i 
år på 24 180 kr. Til sammen er det noe mindre enn tidligere. 
Resttilskudd hentes inn fra midler fra DFS. På dette års regnskap har vi mottatt kr. 11750,-
Tilskudd fra Samlingen i Lyngdal kommer på neste års regnskap. Regner med at vi da hanker 
inn ca. 8000 kr. Slik at aktiviteten vår har i år generert ca 20000,-. I tilskudd fra DFS. Totalt 
ca. 44 000kr i tilskudds penger er generert i år. 
 
På samlagets hjemmeside har vi en mappe som heter Ungdom. Her blir aktiviteten lagt ut.  
 
I forbindelse med vår aktivitet vil jeg takke de skytterlag som følger opp og tar i mot de tilbud 
som samlaget setter i gang. Likeså vil jeg takke Laudal, Lyngdal for at de i år også stilte 
banene og folk til disposisjon. Samlagsinstruktør Bjørn Vidringstad har instruert på samlingen 
i Laudal og Lyngdal. Fra ungdomsutvalget er det kun Siv Tone som har hjulpet til. Hun har 
vært til stor nytte for meg i år og har gjort jobben i ungdomsutvalget som forventet og mer 
enn det. Takk til henne. I tillegg er Samlagsformann alltid behjelpelig og stiller opp når han 
kan. I tillegg vil jeg berømme mange gode lagsinstruktører. Men disse burde kommet fra flere 
enn 4-5(6) skytterlag. Så her må vi prøve å få liv i flere lag. 
 
Deltakelsen har på samlingene har i år også vært god. Både i Laudal og Lyngdal har det vært 
mellom 30 og 40 deltagere + instruktører. 
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Mette Finnestad og Tor Harald Lund stilte som vanlig opp som instruktører på høstsamlingen 
i Lyngdal. Både store og små har stor nytte av den instruksjonen og tips disse gir. I år stilte 
Tor Harald med ny oppfinnelse for anledningen. En ekstern avtrekksmekanisme. 
 
Det ble tur til Ungdomsstevnet i Numedal i år også. I år med to overnattinger på Haugen gård 
+ stabbur. 5 biler, noen med campingvogn ble fylt opp og det ble en flott tur. I år stod jeg over 
pga NC-avslutningen. Øvre Eiken, Lyngdal, Mandal og Holum deltok i Numedal. Siv Tone, 
fam Øksendal og fam. Jackobsen fra Holum, Tor F og Kåre Vidringstad var de voksne som 
var med og organiserte. Takk til flott ungdom og gode foreldre. Se referat fra Siv Tone inntatt 
i årsmeldingen fra samlaget. 
 
Vest-Agder stilte 2 lag på Landsdelstevnet og ett lag på LS – Voss. Foreløpig havner vi midt 
på treet, men Vest-Agder har noe på gang så vi kan allerede i 2013 være høyt plassert. 
 
Resultater: 
Individuelt har vi mange topplasseringer på lands og landsdelsplan i år. Det gror godt i noen 
lag og Vest-Agder har nå rekrutteringsskyttere som hevder seg i toppen. Alvilde Røiseland fra 
Holum var nær ved å vinne på Voss, men måtte ta til takke med 4 plass etter omskyting. Det 
var mange med gode plasseringer og personlige rekorder – så det lover godt framover. Som 
ungdomsleder er det  moro å se at ungdommen trives og jeg tror blant annet at 
fellessamlingene har medført til godt samhold og trivsel. Vi må aldri glemme at vår sport først 
og fremst er en breddesport som har plass til alle og at trivselsfaktoren er viktigst.  
 
Framover: 
Noen lag i samlaget jobber bra med ungdommen og rekrutteringen. Dette er svært viktig og 
jeg håper at det gode arbeidet forsetter. Pass på at ikke for mye arbeid alltid faller på de 
samme. Andre lag synes jeg må ta et tak og få på gang rekrutteringsarbeidet igjen. Sett i gang 
med skyteskole og få med foreldrene også på samme skyteskolen. Her er bidrag å hente for 
lagene, så det er bare å komme i gang. Til dere lag som har en del aspiranter på gang – få dem 
ut på stevner så fort som mulig. Da vil overgang til rekrutt gå lettere. Som før viser jo 
årsmeldingen at lag har en del aspiranter, men er helt fraværende på stevner.  
DFS er nå i gang med en runde med ungdomslederkurs og i følge de signaler jeg har fått vil 
det bli et fellesopplegg for Agdersamlagene til våren. Slike kurs er motiverende og jeg har tro 
på dette opplegget. Da må lagene stille opp. Dersom jeg skal fortsette som utdanningskontakt 
– så kommer jeg til følge opp dette. 
Som ungdomsleder ønsker jeg nå å trekke meg. Nå er det viktig å få inn nye koster med nye 
ideer. Kanskje videreføre noe av det som var bra og så muligens finne på noe nytt.  Det er det 
opp til nytt ungdomsutvalg å bestemme. Det er mange som kan gjøre en god jobb her. 
For min del er jeg valgt til ungdomsleder for sørlandskretsen. Rollen her blir noe annerledes 
enn i samlaget, men motivasjon, bindeledd mellom samlagene og oppover i systemet og passe 
på at lagskytinger blir arrangert på landsdelsnivå er stikkord. 
 
Lykke til med en ny sesong og godt ungdomsarbeid. 
 
Stubstad den 22.11.2012 
 
Kenneth stubstad 


